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 Protokół nr 19/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 13 maja 2015 r. 
 
 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Rozszerzono porządek posiedzenia o: 
 

1. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uzgodnienia projektu zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu nad jeziorem 
Skarlińskim we wsi Wawrowice i Mikołajki – teren 3, gmina Kurzętnik. 

2. Rozpatrzenie wniosku w sprawie zakupu stanowiska do resuscytacji noworodków dla 
Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim. 

 
Pan Starosta odczytał porządek posiedzenia Zarządu. 
 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 17/2015, 
18/2015. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                    
B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem dotyczącym 
korekty obecnego układu rejonów operacyjnych zespołów systemu PRM. 
/na posiedzenie wszedł pan Jan Karwowski – dyrektor Szpitala Powiatowego w Nowym 
Mieście Lubawskim/ 
 
Pan Karwowski poinformował, że w związku z toczącymi się pracami nad Wojewódzkim 
Planem Działania Systemu Państwowego Ratownictwa Medycznego dla Województwa 
Warmińsko – Mazurskiego, który będzie obowiązywał od 1 lipca 2016r., Wojewódzki Szpital 
Zespolony w Elblągu proponuje wprowadzenie korekty obecnego układu rejonów 
operacyjnych. Wyjaśnił, że wprowadzona zmiana polegałaby na połączeniu mniejszych 
rejonów operacyjnych w jeden rejon operacyjny z głównym dysponentem zespołów 
ratownictwa medycznego w postaci Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Elblągu. Dodał, 
że w dotychczasowych rejonach operacyjnych zostaliby wyłonieni podwykonawcy w drodze 
postępowania konkursowego na świadczenie opieki zdrowotnej w zakresie ratownictwa 
medycznego. Nadmienił, że roczny dochód z dwóch karetek, które obsługują powiat 
nowomiejski wyniósł ok. 700 tys. zł. Poinformował, że umowa na obsługę karetek wygasa z 
dniem 30 czerwca 2016r. Wyjaśnił, że do tego czasu będą ogłaszane przez NFZ postępowania 
konkursowe na obsługę karetek. Dodał, że pojawiają się prywatne firmy, które chciałaby 
zabezpieczyć określony rejon operacyjny w swoje karetki. Nadmienił, że będą ogłaszane 
konkursy na jeden rejon operacyjny. Poinformował, że w sytuacji kiedy prywatne firmy będą 
chciały przejąć  określony rejon to będą bardzo łatwo mogły to zrobić, ponieważ żeby 
wystartować w konkursie będą musiały zarejestrować miejsce stacjonowania karetek wraz z 
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zapleczem socjalnym dla osób obsługujących karetkę. Dodał, że takie sytuacje mogą mieć 
miejsce w całym kraju. Dlatego też propozycja połączenia rejonów operacyjnych, żeby 
uniemożliwi ć wejście na rynek prywatnym firmom. Wyjaśnił, że w pierwotnej wersji 
planowano połączenie wszystkich rejonów operacyjnych z całego województwa warmińsko – 
mazurskiego, niemniej jednak propozycja nie uzyskała poparcia przez wszystkich dyrektorów 
szpitali. Pan Karwowski poinformował, że odbyło się spotkanie w Iławie w sprawie 
połączenia rejonów zachodnich województwa warmińsko - mazurskiego (tj. Elbląg, 
Braniewo, Bartoszyce, Ostróda, Iława, Nowe Miasto Lubawskie i Działdowo). Dodał, że 
zwraca się do Zarządu o wydanie opinii w powyższej kwestii.  Poinformował, że jeżeli powiat 
nie przyłączy się to rejonu zachodniego to istnieje ryzyko, że nasz rejon operacyjny może 
przejąć firma prywatna. Opinię w sprawie połączenia rejonów należy przedstawić do 15 maja. 
Nadmienił, że jeżeli chodzi o bezpieczeństwo mieszkańców powiatu to nie ma zagrożenia w 
tej kwestii, ponieważ karetki będą obsługiwały mieszkańców powiatu. Natomiast, jeżeli 
szpital straciłby kontrakt na obsługę karetek to będzie to się wiązało ze zmniejszeniem 
dochodów dla szpitala. Dodał, że z wiedzy jaką posiada wynika, iż przyszłoroczne kontrakty 
na obsługę karetek będą zawierane na 10 lat.  
Pani Wicestarosta stwierdziła, że jeżeli kontrakt na obsługę karetek zostanie podpisany np. ze 
Szpitalem Wojewódzkim w Elblągu to dotacja z Narodowego Funduszu Zdrowia trafi do nich 
a nie do budżetu szpitala w Nowym Mieście Lubawskim. 
Pan Karwowski odpowiedział, że rzeczywiście dotacja z NFZ byłaby przekazana do szpitala 
w Elblągu a następnie przekazana do budżetu naszego szpitala. Wyjaśnił, że dofinansowanie 
byłoby przekazywane na zasadzie konsorcjum albo na postawie umowy na podwykonawstwo. 
Pani Stajszczak zapytała, czy istnieje jakieś ryzyko jeżeli dojdzie do połączenia rejonów. 
Pan Karwowski odpowiedział, że zawsze istnieje ryzyko, m.in. w kwestii zawierania umów 
ze szpitalami. Niemniej jednak według jego opinii należałoby połączyć rejony operacyjne. 
Pan Kurowski zapytał, jakie są kryteria przeprowadzenia konkursu na zabezpieczenie karetek 
w danym rejonie operacyjnym. 
Pan Karwowski odpowiedział, że konkurs jest ogłaszany na dany rejon operacyjny. Wyjaśnił, 
że podmiot przystępujący do konkursu musi zabezpieczyć taką ilość karetek, która jest 
przypisana do danego rejonu. Dodał, że jeżeli powstanie jeden duży rejon, to NFZ ogłosi 
jeden konkurs na ten właśnie połączony rejon. 
Członkowie Zarządu przychyli się do propozycji połączenia rejonów operacyjnych w jeden 
rejon zachodni.  
 
Pismo z Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Elblągu stanowi załącznik nr 3. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku w 
sprawie zakupu stanowiska do resuscytacji noworodków dla Szpitala Powiatowego w 
Nowym Mieście Lubawskim. 
      
Pan Kurowski stwierdził, że Zarząd powinien wiedzieć wcześniej o potrzebie zakupu sprzętu 
a nie dowiadywać się o takiej sytuacji na Sesji Rady Powiatu. Dodał, że dyrektor szpitala 
powinien zgłaszać wnioski do Zarządu dotyczące zakupu sprzętu. 
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Kurowskiego. 
Pan Karwowski odpowiedział, że przygotowanie wniosku w prawie zakupu stanowiska do 
resuscytacji noworodków nie było z jego inicjatywy.  
Pan Starosta poinformował, że najprawdopodobniej zostaną środki z przetargu na remont 
laboratorium. W związku z tym środki te będą mogły być przekazane na zakup w/w sprzętu. 
Pan Kurowski stwierdził, że Komitet Rozbudowy Szpitala nie powinien się ograniczać do 
zbierania środków tylko na remont chirurgii. Dodał, że jeżeli jest taka sytuacja, w której 
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brakuje niezbędnego sprzętu to komitet powinien przeznaczyć środki finansowe również na 
zakup sprzętu. 
 
Wniosek pana Macieja Główczewskiego oraz pana Stanisława Szpanelewskiego stanowi 
załącznik nr 4. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                  
B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 
Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2015. 
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski szczegółowo omówił zmiany w planie rzeczowym robót, który stanowi 
załącznik do projektu uchwały. Poinformował, że po konsultacji z panią Skarbnik zostały 
naniesione poprawki do załącznika. 
Pani Stajszczak zapytała o drogę w miejscowości Ostrowite.  
Pan Kłosowski odpowiedział, że jeżeli chodzi o drogę Ostrowite – Górale to zostały podjęte 
rozmowy z nadleśnictwem. Ponadto dodał, że w najbliższym czasie odbędzie się spotkanie w 
sprawie pozyskania gruntu należącego do lasów. 
Pani Wicestarosta zapytała pana Kłosowskiego czy ma wiedzę na temat realizacji remontów 
na drogach przez Zarząd Dróg Wojewódzkich. 
Pan Kłosowski odpowiedział, że z wiedzy jaką posiada wynika, iż Wójtowie gmin otrzymali 
od ZDW lakoniczne odpowiedzi w powyższej kwestii. Dodał, że poprosił gminy, żeby 
przekazały odpowiedzi.  
Pani Stajszczak zapytała, jak wygląda sprawa odwodnienia w miejscowości Ostrowite. 
Pan Kłosowski odpowiedział, że w najbliższym czasie będzie wykonane odwodnienie. 
Pan Kurowski zapytał, czy na ul. Żwirki i Wigury będzie wykonany remont.  
Pan Kłosowski odpowiedział, że będzie tam wykonany remont cząstkowy. 
 
Zarząd po przyjętych poprawkach jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,      
K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.  
 
Pan Kłosowski poinformował, że Wójt gminy Kurzętnik zwrócił się z wnioskiem,  
stanowiącym załącznik nr 5, dotyczącym wydania opinii w sprawie zaliczenia drogi do 
kategorii dróg gminnych /tj. drogi stanowiącej połączenie drogi krajowej nr 15 z drogą 
powiatową Nr 1323N Kacze Bagno – Sugajenko/. Dodał, że pozytywnie opiniuje uchwałę 
Rady Gminy Kurzętnik w przedmiotowej sprawie.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                   
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowe Miasto Lubawskie z 
przeznaczeniem na realizację w roku 2015 zadania polegającego na przebudowie drogi 
gminnej Skarlin – Podlaszewo, współfinansowanego ze środków budżetu państwa w 
ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo 
– Dostępność – Rozwój.  
 
Pan Kłosowski poinformował, że dofinansowanie z gmin przedstawia się następująco tj.: 
Gmina Nowe Miasto Lubawskie - 430 000 zł /powiat udziela pomocy finansowej gminie w 
wysokości 230 000 zł/, Gmina Kurzętnik – 458 000 zł /powiat udziela pomocy finansowej 
gminie w wysokości 258 000 zł/ Gmina Grodziczno – 100 000 zł /powiat udziela pomocy 
finansowej gminie w wysokości 100 000 zł/. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Grodziczno z przeznaczeniem na 
realizację w roku 2015 zadania polegającego na dokończeniu przebudowy drogi gminnej 
183011N Mroczenko - Mroczno. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kurzętnik z przeznaczeniem 
na realizację w roku 2015 zadania „Przebudowa drogi gminnej Wielkie Bałówki - 
Marzęcice oraz Wawrowice – Wielka Osówka etap II”. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Pani Grzywacz poruszyła kwestię dotyczącą remontu drogi Nowe Miasto Lubawskie – Iława. 
Zapytała, czy są jakieś informacje w powyższej sprawie. 
Pan Kłosowski odpowiedział, że wniosek w powyższej sprawie był zgłaszany na Sesji Rady 
Powiatu w dniu 29.04.2015r., w powyższej sprawie był już wysłany wniosek do powiatu 
Iławskiego w październiku 2014. Dodał, że nie przysłano jeszcze odpowiedzi w powyższej 
kwestii.  
 
/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana M. Wodary – 
dyrektora ZSZ w Kurz ętniku w sprawie ekspozycji planszy reklamowej. 
/na posiedzenie wszedł pan M. Wodara oraz pani J. Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pan Wodara poinformował, że właściciel firmy „Mań-Bud” zwrócił się z prośbą o 
zamontowanie planszy reklamowej przy ogrodzeniu Zespołu Szkół Zawodowych w 
Kurzętniku. 
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Pani Haska poinformowała, że jeżeli chodzi o ustawę dotyczącą gospodarki 
nieruchomościami nie widzi przeszkód, żeby taka plansza reklamowa była zamontowana. 
Wyjaśniła, że pan dyrektor Wodara nie musi mieć zgody Zarządu w tej kwestii, ponieważ 
szkoła jako trwały Zarządca może podpisać pierwszą umowę na okres trzech lat z innym 
podmiotem, informując jedynie o tym fakcie Zarząd Powiatu.  
Pani Skarbnik stwierdziła, że w chwili obecnej obowiązuje trwałość projektu i szkoła nie 
może uzyskiwać dochodu z żadnego tytułu. 
Pan Starosta poinformował, że z wniosku wynika, iż ekspozycja reklamy byłaby bezpłatna. 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że w tym przypadku należy wziąć pod uwagę trwałość projektu 
i nie można rozpatrzyć tego wniosku pozytywnie.  
 
Wniosek p. M. Wodary stanowi załącznik nr 6. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                   
B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
/pan M. Wodara opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ogłoszenia dziewiątego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż 
nieruchomości zabudowanej położonej w Czachówkach, stanowiącej własność Powiatu 
Nowomiejskiego, ustalenia ceny wywoławczej, wadium, zastosowania bonifikaty oraz 
powołania komisji przetargowej. 
 
Zarząd ustalił cenę wywoławczą w wysokości 1.700.000,00 zł, nie doliczając podatku VAT do 
ceny uzyskanej w przetargu. Do ceny sprzedaży w części 45% nieruchomości stosuje się  
bonifikatę w wysokości 50 %. Ponadto Zarząd ustalił wadium w wysokości  10 % w/w ceny 
wywoławczej oraz powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 
Przewodniczący komisji przetargowej – Katarzyna Trzaskalska 
Zastępca przewodniczącego komisji przetargowej – Jolanta Domżalska 
Członek komisji przetargowej- Andrzej Samsel 
Członek komisji przetargowej – Sebastian Kiński  
Członek komisji przetargowej – Jolanta Haska 
 
Pani Haska poinformowała, że rozstrzygnięcie przetargu planuje się na 16 lipca. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pani                 
B. Przeradzkiej – Martko w sprawie wynajmu garażu przez Powiatowy Środowiskowy 
Dom Samopomocy. 
 
Pani Haska poinformowała, że wpłynęło pismo od pani B. Przeradzkiej – Martko – dyrektor 
ZS im. C. K. Norwida, stanowiące załącznik nr 7, informujące iż została zawarta umowa z 
Powiatowym Środowiskowym Domem Samopomocy na wynajem garażu na okres trzech lat 
tj. do 30.04.2018r. 
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/  
 



 
 

6

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana                  
E. Błaszkiewicza w sprawie zakupu cegły rozbiórkowej pozostałej na nieruchomości w 
miejscowości Czachówki. 
/na posiedzenie wszedł pan Wojciech Umiński – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pan Umiński poinformował, że pan E. Błaszkiewicz zwrócił się z wnioskiem, stanowiącym 
załącznik nr 8, w sprawie zakupu cegły rozbiórkowej. Dodał, że powyższej cegły nie ma w 
ewidencji, nie została ona protokolarnie przekazana przez szkołę. Nadmienił, że według jego 
wiedzy jest gruz. 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że cegła powinna być wciągnięta na stan a następnie sprzedana. 
Dodała, że jeżeli okaże się, że jest to gruz to w takim przypadku powinno się zapłacić osobie 
za usunięcie.  
Pan Starosta stwierdził, że pan Umiński powinien sprawdzić czy jest to cegła rozbiórkowa 
czy gruz. Zaproponował, żeby zdjąć wniosek z porządku posiedzenia.  
 
Zarząd przychylił się do propozycji pana Starosty. Za zdjęciem punktu z porządku 
posiedzenia Zarządu głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski,         
A. Stajszczak. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na wybór wykonawcy na „dostawę energii elektrycznej do 
obiektów będących własnością Powiatu Nowomiejskiego”. 
 
Pan Umiński poinformował, że wpłynęły cztery oferty. Komisja przetargowa wybrała ofertę 
firmy EcoErgia Sp. z o.o. z Krakowa /cena ofertowa brutto wynosi:  90 785,71 zł/. 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                   
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
/pan W. Umiński opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego powiatu 
nowomiejskiego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2014r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu powiatu 
nowomiejskiego za I półrocze 2015r. oraz o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 
Finansowej. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
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Piętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Nowomiejskiego. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z 
przeprowadzonej weryfikacji aktualnie obowiązujących umów, w których powiat 
otrzymał w 100% dofinansowanie z środków zewnętrznych na realizację przedsięwzięć 
określonych we wnioskach o dofinansowanie. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła informację stanowiącą załącznik nr 9. Poinformowała, 
że przygotuje pisma do jednostek działających z upoważnienia Zarządu, żeby przygotowali 
informacje odnośnie realizacji projektów.  
 
/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu/ 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją pani              
B. Przeradzkiej – Martko – dyrektor ZS im. C.K. Norwida w sprawie realizacji projektu 
„COOL – ciekawi, otwarci, odważni licealiści”. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 10. 
 
Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjecie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu nad jeziorem Skarlińskim we wsi Wawrowice i Mikołajki – teren 
3, gmina Kurzętnik. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i 
Gospodarki Mieniem/ 
 
Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa rekreacji 
indywidualnej. Dodał, że w wyniku analizy dokumentacji poprzedzonej zasięgnięciem opinii 
Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag w przedmiotowej sprawie. 
 
Opinia Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki Mieniem stanowi załącznik nr 11. 
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 12. 
Wniosek gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 13. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                   
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana               
M. Ruteckiego - Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w sprawie 
dofinansowania uroczystości nadania sztandaru Komendzie Miejskiej PSP w Olsztynie. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie i wyraził zgodę na partycypację w kosztach 
organizacji Ogólnopolskich Obchodów Dnia Strażaka i nadania sztandaru Komendzie 
Miejskiej PSP w Olsztynie w wysokości 1000 zł. 
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Za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Wniosek stanowi załącznik nr 14. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Pan Starosta odczytał porozumienie dotyczące organizacji Światowych Dni Młodzieży 2016, 
które odbędą się 20 – 25 lipca 2016r. /porozumienie stanowi załącznik nr 15/. Z w/w 
porozumienia wynika, że strony deklarują współpracę w następujących obszarach: 
zabezpieczenie zakwaterowania dla 200 osób, zabezpieczenie wyżywienia, przygotowanie i 
realizacja imprez towarzyszących, wykonanie działań promocyjnych i informacyjnych, 
przygotowanie wolontariuszy, uruchomienie centrum koordynacji przygotowań Światowych 
Dni Młodzieży oraz przygotowanie gadżetów promocyjnych.  
 
Pani Skarbnik poinformowała, że wpłynęła uchwała RIO w sprawie zaopiniowania wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 
stanowiąca załącznik nr 16. Dodała, że opinia jest pozytywna.  
 
 
                                                                                                      Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                              Andrzej Ochlak 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka                                                               


